



HIGH PROTEIN
RICHE EN PROTÉINES



LOW FAT
FAIBLE EN GRAS



1 GRAM
OF SUGAR
1 GRAMME
DE SUCRE



NO ARTIFICIAL FLAVOURS
OR ADDED COLOURS
SANS ARÔMES ARTIFICIELS
OU COLORANTS AJOUTÉS

Nutrition Facts	
Valeur nutritive	
Per 2 scoops (about 25 g) / Pour 2 mesures (environ 25 g)	
Servings Per Container 14 / Portions par contenant 14	
Calories 100	% Daily Value*
Fat / Lipides 2.5 g	3%
Saturated / saturés 1 g	5%
+ Trans / trans 0 g	
Carbohydrate / Glucides 3 g	0%
Fibre / Fibres 0 g	1%
Sugars / Sucres 1 g	
Protein / Protéines 15 g	15%
Cholesterol / Cholestérol 45 mg	3%
Sodium 75 mg	6%
Potassium 300 mg	6%
Calcium 75 mg	6%
Iron / Fer 1 mg	6%

COFFEE + WHEY PROTEIN = DELICIOUS AND NUTRITIOUS BEVERAGE

When you need a quick pick-me-up, there's a better-for-you alternative you're going to love! Instead of grabbing a coffeehouse drink with high sugar and empty calories, enjoy Herbalife Nutrition High Protein Iced Coffee. It's a refreshing and nutritious beverage giving you energy and protein in one! Beat that afternoon slump or power through your late night study session with this delicious, nutritious drink, with 15 g whey protein, 100 calories, 80 mg caffeine, and 1 g of sugar per serving. High Protein Iced Coffee is what your mind and body crave to energize your day.

MIXING DIRECTIONS:

2 SCOOPS JUST ADD WATER SHAKE

For best results, fill shaker cup with 250 - 375 ml of cold water. Add 2 scoops of High Protein Iced Coffee. Shake and pour over ice. Alternative preparation method: Use blender on low speed instead of shaker cup.

PERFECT FOR:

- MID-MORNING
- AFTERNOON PICK-UP
- LATE NIGHT SESSIONS

CAFÉ + PROTÉINES DE LACTOSÉRUM = BOISSON DÉLICIEUSE ET NUTRITIVE

Pour ces moments où il vous faut un petit remontant, il existe une solution plus saine dont vous allez raffoler! Au lieu de prendre une boisson bourrée de sucre et de calories vides au café du coin, savourez un Café glacé hyperprotéine Herbalife Nutrition. Cette boisson nutritive et rafraîchissante vous offre à la fois de l'énergie et des protéines! Surmontez vos creux de l'après-midi ou alimentez vos soirées studieuses grâce à cette boisson savoureuse et nutritive, avec 15 g de protéines de lactosérum, 100 calories, 80 mg de caféine et 1 g de sucre par portion. Le Café glacé hyperprotéiné est ce dont votre corps et votre esprit ont besoin pour maintenir votre énergie toute la journée.

PRÉPARATION :

2 MESURES AJOUTEZ DE L'EAU MÉLANGEZ

Pour un résultat optimal, versez 250 à 375 ml d'eau froide dans un shaker. Ajoutez deux mesures de Café glacé hyperprotéine. Mélangez et versez sur des glaçons. Autre méthode de préparation : Utilisez le mélangeur à vitesse minimale au lieu d'une tasse de shaker.

BOISSON IDÉALE :

- EN MI-MATINÉE
- REMONTANT DE L'APRÈS-MIDI
- SOIRÉE

45% or less is a little, 15% or more is a lot

*Percent Daily Values are based on a diet of other people's secrets.

Formulé par : Formule pour Herbalife International, L'Orléans, S.A. K.L., L-61610 Luxembourg
 HERBALIFE INTERNATIONAL, L'Orléans, S.A. K.L., L-61610 Luxembourg
 HERBALIFE OF CANADA, LTD. • HERBALIFE DU CANADA, LTD.
 113-7075 Place Robert Jones, St-Hubert, Québec H4M 2Z2

Made in U.S.A.
 Fabriqué aux États-Unis
 ©2021 HERBALIFE NUTRITION



NET WT | POIDS NET :
343 g (12 oz)

Energy & Protein | Énergie & Protéine

Made from Real Coffee | Fait à base de vrai café

No Artificial Flavours or Added Colours

Sans arômes artificiels ou colorants ajoutés

Mocha Moka

15 g Protein / Protéine

1 g Sugar / Sucre

100 Calories

Contains Sucralose

Contient du sucralose

Drink Mix

Préparation à boisson

High Protein Iced Coffee

Café glacé hyperprotéiné

